
Referat FAU møte for Dvergsnes skoleenhet - 24.09.24
Tid: 24.09.24 , kl.20:30 – 21.30
Sted: Dvergsnes skoleenhet – Odderhei
Referent: Marthe Kristine Rasmussen

Tilstede: Anne Jenny Barbøl (1C), Wenche Margrethe Nielsen (1D og 4A), Marthe Kristine
Rasmussen (1B), Hedda Myhre (2A), Natalie Sæther (2C), Cathrine Borgersrud (2D),
Ann-Malen Haugstvedt (3A), Ina Elise V. Storeng (3B), Linn Therese Bohne (3C), Kathrine
Halvorsen (4B), Turid K. Vevatne (4C), Kjell Rohde (5A), Stine Marie Hermansen (5C), Christine
Øygarden (6B), Magnus Larsen (7A), Trine Åstveit Lund (7B), Armas Dypvik Aavatsmark (7C),
Marius Skår Wessman (7D)

1. Presentasjon av de som er tilstede.
2. Møtedatoer for SU er satt. Møtene kjøres fra kl. 19-20.30. FAU kjører møte samme

datoer. Det stemmes over klokkeslett. Leder hører med rektor om SU kan endre
tidspunkt. 13 stemmer på kl. 20-21 og 3 stemmer på 20-30-21.30. Tidspunkt kommer vi
tilbake til når rektor har svart på om det er mulig å flytte SU møtet.

3. Skolebehovsplan. Leder informerer om denne. Vil ikke berøre vår skole. Leder
sammenfatter svar til kommunen fra FAU.

4. Foreldrekonferanse arrangement er lagt til på FAU sin facebook side. Den deles ut på
klassesidene.

5. Natteravn 12 oktober. 7 trinn er på saken. Det er fått inn to stk fra hver klasse. Nok folk.
6. Skolens innsamlingsaksjon. Dato 20 november. FAU har ansvar for kafedrift. Skal

arrangeres innendørs på avdeling Odderhei. Det er ønskelig at klassekontakter på 7
trinn setter sammen en komite. Fordeler oppgaver ut på de andre trinnene. 3 og 4 trinn
skånes litt da de har ansvar for 17 mai komiteen.

7. Pumptrack: Forslag kommet inn til FAU. Det er ønskelig å bruke deler av grusplassen på
skolen til dette. Se forslag som er kommet inn tidligere i år. Leder hører med rektor om
det er mulighet for å gjennomføre dette. Eventuelt sjekke med kommunen om det er
mulig. Eventuelt hvor det skal søkes. Det kommer opp forslag til finansiering. Det er
ønskelig med spleis og sponsorer. FAU støtter arbeider. Kasserer sjekker om FAU har
middler som kan brukes.

8. Innspill på foreldrenettverk. Foreldrekontakter ønsker at det settes en agenda for møtene
og ønsker innspill fra foreldre om hva som skal tas opp. Dette videreformidles til foreldre
via facebook i forkant av møte. Foreldrekontakter hører med kontaktlærer om det er noe
som de ønsker skal tas opp.

9. Det er spørsmål om spond er en bedre plattform for å kalle inn til FAU møter og dele
informasjon fra FAU til klassekontakter. Det er lettere med spond opp mot kalender.
Spond er også en mer nøytral arena. Ikke alle som er på facebook. Det stemmes med 9
stemmer for, 4 stemmer mot og 5 nøytrale stemmer. Det byttes til spond. Innkalling til
FAU møter og filer som skal deles kommer i spond. Settes som et prøveprosjekt frem til
jul.

10. 17 mai komiteen hvordan skal den organiseres. Leder kaller inn til første
planleggingsmøte. Det skal være 2 stk fra hver klasse på 3 og 4 trinn. Klassekontakter er



ansvarlig for å finne folk til komiteen. Medlemmer av 17 komiteen i fjor deltar på første
møte for å dele erfaringer.


